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Na het bedanken van Herman Albersen als
jeugdvoorzitter zijn we lange tijd aan het zoeken
geweest naar een geschikte opvolger. lk ben blii
dat ik u kan melden dat we die gevonden hebben
in de persoon van Gerrit Oelen. Gerrit is geen
onbekende binnen onze club en zeker niet
binnen de jeugd. Gerrit heeft zich goed georiën-
teerd binnen onze club en hij heeft gelukkig
besloten de uitdaging aan te gaan. Hij heeft zijn
ideeën omtrent de organisatie van de jeugd voor-
gelegd aan het bestuur en aan het jeugdbestuur
en beiden zijn unaniem accoord gegaan met het
voorgestelde organisatie schema. Koft gezegd
komt de nieuwe organisatie er op neer dat elke
leeftijdsgroep (A,B,C en verder) zijn eigen TC lid
krijgt die verantwoordelijk is voor het reilen en
zeilen van zijnlhaar groep. Ook de rol van de
trainers van de A1 , 81 etc wordt uitgebreid. De
komende weken zal deze werkwijze aan een
ieder gepresenteerd worden en hopen we verde-
re input te krijgen voor het opzetten van de nieu-
we organisatie vorm. Dit seizoen verandeft er
níets, Gerrit Oelen gaat verder bezig met de
bemanning van de nieuwe organisatie, zodat we'
het nieuwe seizoen van start kunnen.

SPO RTPARK TTHET MTDDEN"
Er is veel te doen over de (on)mogelijkheden met
betrekking tot ons sportpark. Met name Dos'37
heeft zich de afgelopen maand gemanifesteerd
als het gaat om de toekomstige locatie van haar
vereniging. Als bestuur van DETO hebben we
ons de afgelopen tijd meermalen ove r dezelfde
materie gebogen. Wij zijn van mening dat de
investerirlggn die wij de afgelopen jaren ZELF in 
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ons complex hebben gedaan voldoende ziin om
ons de komende jaren te verzekeren van een uit-
stekende accommodatie. Mlocht er in de toe-
komst uitbreiding nodig ziin dan zien wij die eerst
bij Amicitia liggen en daarna zouden wij de wei-
landen richting Almelo kunnen gebruiken. We ziin
nota bene nog de bouwwerkzaamheden aan het
afronden, krijgen een prachtig complex, met een
mooie tribune en dat allemaal door zelfwerk-
zaamheid en een zelt aangetrokken financiering.

LET,.ENVERGAT'ERTNG

Over financiering gesproken, we zijneen extra ' ',

bedrag aan financiering nodig voor de bouw.
Volgens onze statuten zijn we voor het aantrek-
ken van deze financiering goedkeuring benodigd
van de Algemene Leden Vergadering. We heb-
ben inmiddels een voorstel van de Rabobank
voor deze financiering ontvangen en willen de
leden vragen om toestemming voor het.aantrek-
ken van deze financiering. Zie de uitnodiging ver-
derop in deze nieuwsbrief.

OP EN I'ITG T'ETO.COMP LEX

Als alles gaat zoals gepland zullen we ons nieu-
we complex op woensdag 19 juli 2006 openen
met een wedstrijd tegen
Heracles Almelo. 's Middags
zullen er activiteiten voor de
jeugd zijn, waarna om 19.00
een wedstrijd tegen Heracles
staat gepland. Een mooi
bericht om mee af te sluiten
en een mooi evenement om
naar uit te kijken !

Corné van het Laar
.",



GAsr oP,T oosrÈÈNDE...

ln deze nieuwe rubriek in de DETO-Nieuwsbrief
poftretteert Berto ibbenhorst mensen die, op
welke manier dan ook, verbonden ziin aan de
voetbalvereniging DETO. Deze'DETO-mensen'
worden onder (vragen)vuur genomen op de
plaats waar DETO roots liggen: Het Oosteinde!
TWeede gast op het Costeinde is Gerrit Abbink.

Op 21 augustus 1946 zag Gerrit Abbink voor het
eerst het levenslicht. lnmiddels is hii 59 lentes
jong en heeft naar eigen zeggen niet altijd achter
de gordien' zet'n. Gerrit werd getogen aan Het
Oosteinde 97, waar het altijd een gezellige boel
was, €ff kwarn via school in aanraking met voet-
bal en dus werd hij (logischerwijs) Iid van DETO.
Voor mij zil een wijs man vol levenservaring en
met bijzondere anekdotes!
Het is zondagavond 12 februari als er een
'DETO-rode' Benz voor de deur verschijnt, Sean
Conhery, zoals Sa'ndra Gerrit steevast noemt en
zijn altijd charmante Dineke staan met een bos
bloemen voor de deur. Dineke en Sandra houden
van bloemeo, Gerrit en ik van bier, de voor-
waarden voor een gezellige avond zijn dus
geschapen. Gerrit barst los...'Als mien va en
moe rond de bevrijding meer reppelt hadd'n dan
peerde verkoch, da'n was ik 'n joar eerder
geboor'n!' Ach zo .. .antwoord ik. Gerrit vervolgt,
'Mijn vader zat dus in de paardenhandel. Mijn
vader zei altijd dat als je goede zaken wilt doen
je moet zorgen dat de tegenstander goed in zijn
vel zit. Als er dan bij ons thuis onderhandelt werd
over paarden zorgde mijn vader eruoor dat het
bereg ezellig was en trok desnoods de harmonica
uit de kast. Alles om uiteindelijk die fl.10,- aan
dat paard te verdienen. Zelf wou ik tot mijn 15e
ondenuijzer worden en koeien houden. Dat vond
mijn vader niet zo'n goed idee. Hij vond dat ik
voor het een of voor het ander moest kiezen.

Uiteindelijk ben ik zoals bekend boer geworden.
Mijn grote hobby in die tijd was toneelspelen.
Ook was ik zanger in een band waarmee we bij-
voorbeeld in de pauze van een toneelstuk speel-
den . Zes jaar heb ik op de openbare school aan
het Oosteinde gezeteh, tussentijds de LJLO

gedaan om vervolgens de middelbare landbouw-
school in Hengelo af te ronden. Daarna heb ik
cursussen als bestuurskunde en klauwen kappen
gevolgd. Mijn passie nu is de koeienfokkerij en
dan met name de genetische vooruitgang ervan
ietwat inhoud dat ik koeien fok met als doel
meer capaciteiten te ontwikkelen met betrekking
tot productie. Met voetballen hadden ze bij ons
thuls niets. Via Hans Goosselink kwam ik in con-
tact met voetbal. Toen ik weer eens thuis kwam
met een kapotte knie en een gebroken pols zei-
den rnijn ouders; 'dat krieg ie d'r noe van met al

dat gevoetbal!' UiteindeliJk kreeg ik van mijn
vader een stukje grond en van de opa van Corné
v.h" Laar een paar latjes, een eigen voetbalclubje
was geboren. Met jongetjes uit de buurt als
Herman Mollen, Gerard Nijen Twilhaar, Harry
Koele en Henkie Kenkhuus (de slager) voetbal-
den we ook vaak achter café winkel op de var-
kensmarkt. Door mijn tijd aan de openbare
school rolde ik DETO binneÍ'r.' (Lees verder in de
digitale versie van de nieuwsbrief)!
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LEDENVERGADERTíUG

Dinsdag 7 maart 2006 is er een extra Algemene
Ledenvergadering bij DETO. U bent als lid van
de vereniging DETO van hafte welkom. De aan-
vang van de vergadering in het clubhuis is om
20.00 uur.

Agenda:

Opening
Financiering bouw
lnvoering spelerspas
Mededelingen
Sluiting

Met vriendelijke groet, Bestuur v.v. DETO

LEDENADMT'U'.§TRATTE

Aan- en atrireldingen alsmede adreswijzigingen
kunt u doorgeven aan Dick Eshuis. Bij voorkeur
per e-mail dickeshuis@ home.nl Tel 0546-56371 5
(na 'l 8"00 uur).
Het aanmeldformulier kunt u ook downloaden
van de internetsite van DETO

DE WíNTERSTOP ZTT ERWEER OPI

De winterperiode ligt alweer bijna achter ons. De
jeugd heeft tijdens de koude winterdagen niet stil
gezeten er stonden voor alle elftallen diverse
activiteiten op het programma. Eind december
bracht de A,B,C en D jeugd een bezoek aan de
kunstskibaan in Wiphen.
Voorde A, B en C jeugd werd er verrassingstocht
georganiseerd deze werd rondom de spoftvelden
van DETO gehouden. Ook voor de allerjongste
jeugd was er \ran alles te beleven. Dit jaar stond
een bezoek aan FC Twente op het programma,
Een ware belevenis voor de D en E jeugd van
DETO, In alle hoeken en gaten van het FC
Twentestadion mocht gekeken worden. Voor de
allerkleinste jeugd (E, F en de Mini's) stond dit
jaar de Sah ara speurlocht en een bezoek aan
Kids City op het programma. Met name de laat-
ste activiteit werd zeer druk bezocht. ln Kids City
konden de pupillen zich helemaal in het zweet
werken op de speeltoestellen. En nu? Nu moet
de jeugd weel vol aan de bak om de tweede sei-
zoenshelft tot een goed einde te brengen.
Succes allemaal.
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OM ALVAST 
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T'E AGENDE TE
NOTEREN

Net als voorgaande jaren gaat de jeugd weer op
kamp en wel op 1,2 en 3 mei.
Alle E en F jbugd krijgen hiervoor binnenkort een
persoonlijke uitnodiging. Dit jaar wordt et, net als
vorig jaar, een bezoek gebracht aan kampeer-
boerderij De Roezeberg in Nutter.
Voor meer informatie kun je contact opnemen
met Diana Eggengoor (05aG) 56 64 64.

DETO WK POULE 2006

Op de jeugdkas te spekken wordt er momenteel
hard gewerkt aan het opzetten van een WK voet-
balpoule 2006. Alle leden kunnen zich op korte
termijn inschrijven voor deze poule. De winnaar
van de poule zal een mooie prijs in ontvangst
mogen nemen. De poule zal worden opgesplitst
in junioren en senioren. Binnenkort meer infor-
matie over de DETO WK Poule 2006 in de
Nieuwsbrief en de website.

OPEN DAG DETO

De zesde Open Dag wordt dit jaar gehouden op 4

19 augustus 2006. Op de unieke Open.*íDag;,i1,Fan

DETO is er altijd voor "elck wat wils". Ook dë
jeugd komt aan ruimschoots aan bod. Dit jaar
hebben we ondermeer de officiële KNVB-truck.
Nadere informatie volgt in de volgende nummers
van de Nieuwsbrief. Noteer alvast in je agenda:
19 augustus 2006: Open Dag DETO!

BUS'N'ES§CIUB DETO

Op woensdag I februari zijn we met 96 mensen
naar de wedstrijd Heracles Almelo-Heerenveen
geweest. Voor menigeen was het een eerste
kennismaking met de uitstekende sfeer in het
Polman Stadion. Mede dankzij het goede spel
van Heracles, maar zeker ook vanwege de
gezellige drukte na afloop in de Businessclub
van Heracles was het een zeer geslaagde
avond. Dat deze avonden niet onopgemerkt blij-
ven bii het regionale bedrijfsleven werd ook de
afgelopen maand weer bewezen. De Jong &
Laan Accountants maakte bij Heracles bekend
dat ze subsponsor van DETO worden ! Hartelijk
dank aan kantoordirecteur Leo Prinsen en de zij-
nen. Ook kunnen we weer twee nieuwe BCD
leden begroeten: Treb Com BV uit Sibculo en
Restaurant en Zalencentrum Koebrugge in de
persoon van Jacco Bernasco. De BC DETO
bestaat inmiddels uit 96!! Bedrijven. We hopen
snel de magische grens van 100 te doorbreken.

DUIKEN BTJ LUCAS

De volgende activiteit staat ook al weer gepland;
op donderdag 23 maaft 2006 gaat de BCD naar
stersponsor Lukas Duiksport in Nijverdal voor
een bedrijfsbezoek. ln samenwerking met duikc.-.

ganisatie NAUI verzorgt Lucas Duiksport een
interessant programma. Na de bedrijfspresenta-
tie door Richard Lucas volgt een rondleiding door
het bedrijf. Leden hebben inmiddels een uitnodi-
ging ontvangen om zich aan te melden.
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